
Nordfyns Hjortelaug    

Referat af møde 7.aug. 2014 på Guldbjergvej 68,5400 

 

Fraværende med afbud: Erik Sørensen og Allan Ulriksen 

 

Dagsorden: 

01. Siden sidst 

       Der har været diskuteret reflekser med Nordfyns Kommune, men der er i øjeblikket ikke midler        

        til dette formål. 

        Vi ønsker græsrabatter slået helt ind til markskel på udsatte steder ved vejene, så vildtspejlene  

         bedre kan ses, uden det lange græs til at dække.  

        Der har været en tlf. henvendelse fra en borger i Norup om dådyr i haven. 

        Fra Søhus området, har der været en henvendelse også, om en då i privat have, vi anbefaler , at  

        lade være med at fodre den. 

       En hjort går rundt i Tørresø området med en lyskæde filtret ind i geviret. 

 

02. Forvaltningsplan: 

      Den er nu udarbejdet og lagt på hjemmesiden 

 

       Bestandstal : 

       For tiden registreret 431 dyr i alt, heraf 224 hundyr og 207 handyr i området. 

       Som en hjælp, se pkt. 6-0 i forvaltningsplanen på vor hjemmeside. 

 

03. Pressemeddelelse: 

      Formanden sætter en sådan i Ugeavisen Nordfyn. 

      Medlemssekretær sender mails ud, og de lokale jagtforeninger opfordres til også at udsende via  

      deres kanaler 

 

04. Søge midler fra fonde: 

      Vi prøver at søge midler fra relevante fonde, bl. a. til vildtspejle og andre praktiske ting. 

 

05. Indberetning af skudte/påkørte dyr: 

      Opfordrer alle til at indberette sådanne hændelser. 

       Også en opfordring til at indberette, hvor der er sat kalve. Gerne indberetninger fordelt over he- 

       le året, når begivenhederne finder sted. 

 

06. Næste møde og eventuelt:  

       Næste møde, onsdag 19. nov. kl. 19,00 på Egebjerggaard 

       Forslag om at være  med i messe i N.F.E. Hallen i Særslev torsdag 5. marts 2015 fra kl. 17,00. 

       Drøftes på næste møde. 

 

Ref. af Frands M. Frandsen  

      

        


